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Hur ser den övergripande planen ut för att hantera 
de konsekvenser som befolkningsprognosen har 
på Nackas förskole- och skolorganisation? 

Interpellation från Socialdemokraterna till Mats Gerdau (M), kommunstyrelsens ordförande 

Det saknas ett helhetsgrepp och en övergripande plan för hur vi ska ta oss an de effekter som det 
minskande antalet barn och unga har på Nackas förskole- och skolorganisation. Istället för att ta 
fram ett grundligt och heltäckande underlag med förslag på åtgärder så tas en avveckling i taget.  
 
Avsaknaden av helhetsgreppet och att ärenden landar hos oss så sent när vi står inför fullbordat 
faktum gör att vi blir bakbundna och kan i princip inte göra annat än att avveckla. Exempel på detta 
är avvecklingen av Vårgärdets och Kulingens förskolor. När dessa två ärenden var uppe i 
kommunstyrelsen 2025-03-03 yrkade vi socialdemokrater på att det ska tas fram ett mer grundligt 
och detaljerat underlag som tar ett helhetsgrepp kring förskole- och skolorganisationen, men det fick 
vi tyvärr inte gehör för.  
 
Därför önskar vi att följande frågor besvaras: 

- Hur ser kommunens övergripande plan ut för att hantera de konsekvenser som 
befolkningsprognosen har på Nackas förskole- och skolorganisation?  

- Vilka andra faktorer, utöver befolkningsprognosen, finns som påverkar beslut om förskole- 
och skolnedläggningar?  

- Hur hänger det ihop att det avvecklas kommunala förskolor på grund av minskande 
barnunderlag samtidigt som vi godkänner planer på nya och större förskolor?  
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